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I verksamhetsberättelse för 2024, sid 61 om Ekologiska livsmedel skriver stadsdelsförvaltningen 
bland annat: 
 
”Årsmålet för ekologiska livsmedel och måltider har inte nåtts under året, och har sjunkit sedan 
förra tertialet.  
 
Och att försvårande omständigheter för att nå målet är att den ekologiska nivån i upphandlat 
måltidsavtal ligger på minst 50 procent och att kostnaderna för ekologiska livsmedel ökat under 
året.” 
 
 
Vi vill: 
 
-att stadsdelsförvaltningen redovisar den totala inköpskostnaden för ekologiska livsmedel 2024 
fördelad på respektive livsmedelskategori. 


